

9 Ogos 2024

**Notis Penting: Semakan kepada Faedah Akses Lounge Lapangan Terbang Kad Kredit Visa Infinite dan CIMB Visa Signature**

Pemegang Kad Kredit CIMB Visa Infinite dan Visa Signature yang dihormati,

Bermula 1 September 2024, faedah akses ruang rehat lapangan terbang Kad Kredit CIMB Visa Infinite dan CIMB Visa Signature akan disemak semula seperti di bawah.

Untuk memudahkan rujukan, sila rujuk jadual di bawah untuk faedah yang disemak semula untuk Kad Kredit CIMB Visa Infinite dan CIMB Visa Signature yang tertakluk kepada Terma-Terma dan Syarat-Syarat Pengaksesan Plaza Premium Lounge Kad Kredit CIMB Visa Infinite dan CIMB Visa Signature (tersedia di bawah laman web CIMB mulai 1 September 2024 dan seterusnya):

- Kad Kredit Visa Infinite – klik [sini](#)
- Kad Kredit Visa Signature – klik [sini](#)

Kad Kredit	Akses Ruang Rehat dan Keperluan untuk pembaharuan	Faedah Akses Ruang Rehat Lapangan Terbang Sedia Ada	Faedah Akses Ruang Rehat Lapangan Terbang yang disemak pada 1 SEP 2024
Visa Infinite	Akses ruang rehat	<b>8x Akses</b> setahun ke Plaza Premium Lounges untuk pemegang kad utama sahaja	<b>5x Akses</b> setahun ke Plaza Premium Lounges untuk pemegang kad utama sahaja
	Keperluan perbelanjaan untuk pembaharuan tahunan akses ruang rehat	Pembaharuan tahunan automatik dengan jumlah perbelanjaan runcit dan dalam talian minimum sebanyak <b>RM100,000 setahun.</b>	Pembaharuan tahunan automatik dengan jumlah perbelanjaan runcit dan dalam talian minimum sebanyak <b>RM60,000 setahun.</b>
Visa Signature	Akses ruang rehat	<b>2x Akses</b> setahun ke Plaza Premium Lounges untuk pemegang kad utama sahaja	<b>Tiada Perubahan. 2x Akses</b> setahun ke Plaza Premium Lounges untuk pemegang kad utama sahaja
	Keperluan perbelanjaan untuk pembaharuan tahunan akses ruang rehat	Pembaharuan tahunan automatik dengan jumlah perbelanjaan runcit dan dalam talian minimum sebanyak <b>RM100,000 setahun.</b>	Pembaharuan tahunan automatik dengan jumlah perbelanjaan runcit dan dalam talian minimum sebanyak <b>RM36,000 setahun.</b>

Terima Kasih

Pihak Pengurusan  
**CIMB Bank Berhad**

- 1. Jika saya adalah Pemegang Kad Kredit Prinsipal Visa Infinite dengan akses 8x sedia ada yang telah diperbaharui lebih awal (iaitu dalam tempoh satu tahun sebelum 1 September 2024), adakah akses saya akan bertukar kepada akses 5x?**

Tidak, akses anda akan kekal sehingga tempoh pembaharuan anda yang seterusnya. Contohnya, jika akses ruang rehat lapangan terbang sebanyak 8x anda telah diperbaharui pada 1 Julai 2024 (tarikh ulang tahun kad), akses yang sama akan sah dari 1 Julai 2024 sehingga 30 Jun 2025.

- 2. Apakah tempoh pembaharuan tahunan untuk akses lounge percuma dengan Plaza Premium Lounge?**

Ini kekal tidak berubah untuk kedua-dua pemegang kad kredit CIMB Visa Signature dan Visa Infinite. Tempoh pembaharuan akses lounge lapangan terbang tahunan adalah berdasarkan tarikh ulang tahun kad kredit pemegang kad (iaitu tarikh kad dibuka) yang boleh anda rujuk pada bahagian belakang kad kredit anda "sah hingga" bulan sebagai rujukan. Sila ambil perhatian, bulan ulang tahun anda mungkin berbeza daripada kad anda jika anda telah meminta untuk menukar tarikh luput kad anda sebelum ini.

- 3. Jika bulan ulang tahun kad kredit Visa Signature saya adalah pada Mei 2024, saya tidak layak untuk pembaharuan akses lounge lapangan terbang kerana perbelanjaan pada tahun sebelumnya (cth. Mei 2023 – April 2024) adalah RM40,000 maka tidak memenuhi keperluan perbelanjaan sebanyak RM100,000. Bolehkah saya layak sekarang mulai 1 September 2024 dan seterusnya dengan keperluan perbelanjaan yang diturunkan?**

Tarikh berkuat kuasa keperluan perbelanjaan yang lebih rendah adalah dari 1 September 2024 dan seterusnya tarikh ulang tahun kad, oleh itu ia tidak akan terpakai jika bulan ulang tahun kad kredit anda sebelum September 2024. Walau bagaimanapun, anda akan layak menerima keperluan perbelanjaan yang disemak dalam kitaran pembaharuan tahunan anda yang seterusnya.

- 4. Adakah terdapat sebarang perubahan pada senarai Plaza Premium Lounge?**

Tiada perubahan, anda boleh merujuk senarai lengkap Plaza Premium Lounge di [sini](#).